
       
PROTOKOLL FÖRT VID BRO-HÅBO BIODLARFÖRENINGS
ÅRSMÖTE FÖR VERKSAMHETSÅRET 1 okt. 2022-30 sep.2023.

Aronsborgs konferensh, torsdagen den 23 november 2023 kl. 18.30.

    
1.      Mötets öppnande.      

Vice ordföranden Anna Blomlöf, hälsade alla  välkomna.
    

2.      Fastställande av dagordningen.  
Dagordningen godkändes.

   
3.      Val av ordförande för mötet.

 Inga Birath von Sydow valdes till ordförande för mötet.
   

4.      Val av sekreterare.
Eva Dufva valdes till sekreterare för mötet.

   
5. Justerare av protokollet.

 Marie Norelius och Anders Rendahl valdes att justera dagens årsmötesprotokoll.
   

6. Fråga om kallelse behörigen skett.      
Mötet beslutade att kallelsen skett behörigen enligt föreningens stadgar. (3 veckor).

    
7.      Upprättande av röstlängd.

 Mötet beslutade att godkänna upprättad röstlängd (bilagd protokollet) och fastställa
            röstberättigade till 11 närvarande medlemmar.

      
8.      Föreningens årsberättelse.      

Verksamhetsberättelsen föredrogs av Anna Blomlöf.             .   
Verksamhetsberättelsen godtogs av mötet. Biläggs protokollet.

    
9. Ekonomiredovisning.

Anna Blomlöf föredrog förvaltningsberättelsen. Då medlemsantalet minskat från 59   
till 52 och prisnivån i alla lägen ökat ligger årets resultat på minus. 

 
10.    Revisionsberättelsen.

Tina Jansson föredrog revisionsberättelsen för verksamhetsåret 2022-2023. 

Revisionsberättelsen lades till handlingarna ( biläggs protokollet).



 
11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.

Med stöd av revisionsberättelsen beslutade mötet att styrelsens ledamöter beviljas  
ansvarsfrihet för räkenskapsåret.

  
12.    Fastställande av årsavgift.

Mötet beslutade att höja årsavgiften från 100 kr. till 130 kr. och 
från 50 kr. till 65 kr för familjemedlem och  vänmedlem.

    
13.    Val av ordförande.
          Gun Johansson valdes om till ordföranden, på 1 år enligt stadgarna.                      

 
14.    Val av ordinarie ledamöter till styrelsen.            

Dan Berg och Anders Rendahl önskar sluta i styrelsen och ersätts av                   
Thomas Tomtlund  och Marika Wigren Filipsson , som valdes till ordinarie 
ledamöter, på 2 år resp. 1 år.

           Anna Blomlöf valdes om till vice ordförande på 2 år.  
Styrelsen konstituerar sig efter mötet.

 
15.  Val av revisor, suppleant och valberedning.

 Susanne Axlund valdes som revisor på 1 år. Tina Jansson som suppleant på 1 år.  
 Till valberedning valdes Inga Birath von Sydow och Karina Tomtlund åter på 1 år.    
 Karina är sammankallande i valberedningen. 

 
16. Val av ombud till Distriktets årsmöte.

Då föreningen väljer 1 ombud per påbörjad 20-talmedlemmar,
 valdes Dan Berg och Eva Dufva.

 
17. Kommande års aktivitet.  

Styrelsen fick i uppdrag att ordna aktiviteter/medlemsträffar.

 
18. Inkomna motioner. Inga inkomna motioner.

 
19. Övriga frågor.

Skall vi ordna nybörjarkurser? I dagsläget har vi ingen kursledare. Frågan kvarstår.

 
20. Avslutning. Vice ordförande avslutade mötet och tackade de närvarande.  

          

           
Vid protokollet Eva Dufva                      Justeras Marie Norelius och Andes Rendahl


